
                 Afdeling 89 Kildebjerg Ry

R E F E R A T      
 
MØDE: Afdeling 89, Østjysk Bolig
 
DATO: 8. august 2023 kl. 18.00

STED: Hos Henning, Ry

INDKALDTE: Elsebeth Persson (EP)
Anne Marie Bornholdt (AB)
Mariann Nørhede (MN)
Christian Ingemann (CI)
Henning Nielsen (HN)
Knud Buur Clemmensen (KC) 1. supp.
Anni Rindahl Pedersen (AP)    2. supp. 

AFBUD: EP 

REFERAT TIL: Alle 

REFERENT: Henning Nielsen
________________________________________________________________________________

DAGSORDEN: 
  
1) Valg af dirigent og referent 

2) Godkendelse af dagsorden 

3) Tjek af mailboks siden sidst 
Ingen mail

4) Opfølgning på markvandring – er der sket noget efter ferien: 

1) Optegning af hvide striber 

2) Flisearbejde Rugaards Skovvej 

3) Indkørsel Rugaarden 
Christian har arbejdet med projektet via grundejerforeningen, en fra grundejerforeningen ville
gå videre med dette til kommunen, men der er ikke sket noget. 
Vi mener dog, at dette bør være driftafdelingens opgave og ikke os der skal udføre dette.

4) Status på indgangsdøre (forsøg med plade over entredør) 

5) Fuger Rugaards Skovvej 11a (er husene blevet tjekket ?) 

6) Tilbud på fejning af området. 

7) Tilbud på kloakrensning. 



8) Klipning af hække indvendigt – tages også op på afdelingsmødet. 
Vi er blevet lovet en pris fra Tolstrup, men der er ikke sket noget. 

9) Der er konstateret afsætning af poser med affald i vore skure. 
Vi er enige om, at det er ok at henstille hæk- og haveaffald i skuret, indtil man har mulighed 
for at bortskaffe dette. Hvis det var fødevarer eller lignende ville det være uaccetabel.

I bestyrelsen er vi enige om, at det er under alt kritik, at der ikke er sket noget med punkterne:
4/1  -  4/2  -  4/4  -  4/5  -  4/6  -  4/7  -  4/8 
Markvandringen var den 28. marts hvor dette blev aftalt, men der sker intet. Selvom der er sket 
sammenlægninger (ØB/ Lejerbo) så mener vi ikke er dette kan være en undskyldning.

5) Gennemgang og drøftelse af forslag til driftsbudget/vedligeholdelsesplan fra Lejerbo 
Vi har svært ved at gennemskue driftbudget og vedligeholdelsesplanen

6) Beboerengagement søndag den 13.ds. Sejltur med Gl. Turisten (CI)
I dag er der 18 tilmeldte,  AB ligger nyt opslag op på Facebook om turen.
CI bestiller sandwich, øl og vand til sejlturen.

7) Evt. nyt fra medlemmerne. 
CI kunne berette fra grundejerforenigen:
- at der kommer legehus og fodboldmål på legepladsen.
- CI forventer at der kommer en stigning i kontingent til grundejerforeningen.
- Pulszonen og legezonen overgår til privat eje.
- Kommunen overtager vedligeholdelse af stier

Mødet sluttede kl. 22.00


